


# Highlights of Panda volunteers in Ya'an Day 7 雅安熊猫志工第七天

康軒文教集團  
Kang Hsuan Educational Publishing Group


 育橋文教事業

 台灣拓人教育

 康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

 南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

 康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 盛澤校區

 康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處  
DSA, Int. Dept  
2019.02.02

# The end 圆满落幕

The panda volunteer project ended successfully last night. The students all want to go home as soon as possible because of the Spring Festival. At 9 o'clock this morning, the students gathered in the hotel lobby on time and prepared to go to the airport.

本次活动在昨晚圆满结束，正值年关的情形让同学们回家的心越发急切。早餐后，学生们于9点准时在酒店大堂集合，准备前往机场候机。





# Return 返程

Three students chose to return to their hometown directly from Sichuan. Only two students returned to Shanghai with the teacher.

这次返程有3名同学选择直接从双流机场飞回家乡过年，2名同学跟随老师一起返回上海。



# Arrived at Shanghai 抵达上海

At 17:00, the volunteers arrived at Shanghai with a lot of learning. Parents of the students had been waited for long time before our arrival.

下午五点，志工们带着满满的收获抵达虹桥机场。家长们都早已在接机处等候！



# Self-reflection

## 学生心得

How can I forget the town in which we used to meet ?  
You are the one I won't reset.

Rainbow can only be seen after wind and rain. Only through labor can we see results. Today, we say goodbye to Chengdu and start a brand new journey. We have grown into responsible people. Maybe we will never have such an experience again, but I believe we will always remember the sweat in Ya'an Giant Panda Base, the task of forming a team in Chengdu.... Thank you, teachers, parents and myself. I believe that in the near future, we will embrace the future with gratitude. Become a better self!

By Cynthia Xu



# Self-reflection

## 学生心得

在那座阴雨的小城里 我从未忘记你  
成都带不走的 只有你

经历了风雨，才能见彩虹。经历了劳动，才能见成果。今天，我们拜别成都，各自开启了崭新的旅途。为期一周的成都之路终落下帷幕，我们也终成长为一个有担当有责任的人。也许，我们再也不会有这样的体验，但我相信，我们会永远记得，在雅安大熊猫基地的汗水；在成都市内的组队任务……感恩老师，感激父母，感谢自己。相信，在不久后，我们会满怀感激之情拥抱未来。变成，更好的自己！

——徐雪滢



**Thank you for watching!**  
**谢谢观看！**

